
Skolebestyrelsesmøde på Lykkesgårdskolen den  
21. maj 2025          
Kl. 17.00 – 19.00 i mødelokale 1 
 
Indkaldte: 
Forældrerepræsentanter: Sanela, Søren, Pia, Kirsten, Mette, Camilla og Kristina 
Medarbejderrepræsentanter: Mette K. og Camilla 
Elevrepræsentanter: Tika og Nanna 
Ledelsesrepræsentanter uden stemmeret: Ole Holm Johansen og Anne Øbo 

Afbud: Kristina, elever, Mette K.  

Dagsorden/referat: Anne Øbo 

1 Godkendelse af dagsorden – (SB) 

 
Referat:  
Godkendt 

2 Godkendelse af referat - (SB) 

 
Referat:  
Godkendt 

3 

Ældste elevers mulighed for at forlade skolen i frikvartererne – 30 min. (OJ) 
 
Mål: Skolebestyrelsen skal drøfte elevernes mulighed for at forlade skolen i frikvartererne. Beslutningen er 
truffet i bestyrelsen for nogle år siden, skal den fortsætte, revideres eller andet. Der har været dialog med 
eleverne og personalet. Der skal træffes beslutning i dag. 
 

 

Referat: 
Alle elever vil gerne bevare udgang. Personalet i udskolingen vil gerne at de har muligheden for udgang. 
Mellemtrinnet har ingen kommentarer. Indskolingen har bekymringer når de store krydser indskolingen og 
tilbyder eleverne slik og div.  
 
Hvis de regler der laves omkring udgangen ikke overholdes, hvad gør vi så? En konsekvens kunne være, at 
udgangen lukkes, hvis regelsættet ikke overholdes.  
 
Skal der laves et princip eller et regelsæt.  
 
Der er enighed om at det er for 8. og 9. klasse.  
 
Der er et forslag om, at det er 2 dage om ugen. Dette tages med retur til afdelingen og med igen til godkendelse 
på næste møde.  
 

4 

Kvalitetsaftalens indhold – 30 min. (Sanela og OJ) 
 
Mål: Præsentation af dokument i forhold til opsamling og overblik 
 

 

Referat: 
Juniormesterlære. Status er, at der er 10 elever der skal gå i juniormesterlære. Dansk og matematik planlægges 
på 4 dage.  
 
Der er søgt madordning på mellemtrinnet. Vi er den eneste skole i Varde Kommune der har søgt. Vi får besked 
inden sommerferien. Det er gældende fra januar 2026.  
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Udvalg – 5 min. (evt. nye udvalg). Fast punkt. 
 
Mål: Opfølgning/status fra arbejdsgrupperne 
 
 
 



 

Ref. v/  

Møderække: 26/8 + 24/9 + 23/10 + 18/11 + 14/01 + 26/02 + 24/03 + 22/04 + 21/05 + 16/06 

 

Kommende punkter:  

Hvem deltager på forældremøderne i august/september? 

Principper (Skole/hjem skal revideres) 

Juniormesterlære 

Referat:  

• Kantine, Ole, Pia og Sanela. 

• Ansættelse, Camilla og Kristina.  
 

 

Referat: 
 
Er der flere arbejdsgrupper vi skal have i spil til næste skoleår?  
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Meddelelser – 5 minutter 
 
1. Ledelsen 
2. Formand 
3. Elever 
4. Bestyrelsens øvrige medlemmer  
 
 
Mål:  
 

 

Referat: 
Ledelse: Grundlæggende havde vi en god sidste skoledag. Der var en god fodboldkamp, kåringer og der var 
karamelkast. Fællesspisning inden de gik i Arnbjerg.  
Desværre kommer der en karamel op på kontoret hvor der er et søm i. Ole skriver ud og der er kommet nogle 
tilbagemeldinger. Det er meget blandet hvilket indhold der er i tilbagemeldingerne. Ole har svaret på 
henvendelserne.  
 
Kirsten tager et år mere i skolebestyrelsen – dejligt, tak for det.  
 
Kommende 8. klasser tager til Berlin på lejrskole næste skoleår.  
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Planlægning af kommende skoleår (20 min. – OJ) 
 
Mål: Orientering om nuværende status og proces i forårets fagfordeling 
 

 

Referat: 
Vi er fint på vej i fagfordelingen. Vi kan løse fagfordelingen med det personale der er ansat. Det er altid 
spændende om der kommer opsigelser.  
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Evt. 
Et skriv om den nye legeplads ved indskolingen. Den er ved at blive tegnet og købt ind til.  
 
 

 
 
 

 
 
 



Skolemad til alle elever – regeringstiltag. 

Skoleudviklingsplanen 

APV og handleplaner 


